

of the Department of the Solicitor General Act, chapter S-12, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/25.

By Mr. Pepin, a Member of the Queen's Privy Council,—Capital Budget of Air Canada for the year ending December 31, 1980, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copies of Order in Council P.C. 1980-300, dated January 25, 1980, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/56.

By Mr. Pepin,—Capital and Operating Budgets of the Canadian National Railways for the year ended December 31, 1979, pursuant to subsection 37(2) of the Canadian National Railways Act, chapter C-10, and subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with a copy of Order in Council P.C. 1979-3206, dated November 22, 1979, approving same. (English and French).—Sessional Paper 321-1/98.

By Mr. Pepin,—Capital Budget of the Northern Transportation Company Limited for the year ending December 31, 1980, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with a copy of Order in Council P.C. 1980-245, dated January 18, 1980, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/202.

By Mr. Pepin,—Report of exemptions authorized by the Minister of Transport under sections 109, 110, 132 and 133 of the Canada Shipping Act in cases where no master, mate or engineer was available with required certificate and experience, for the year ended December 31, 1979, pursuant to subsection 134(2) of the Act, chapter S-9, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/239.

By Mr. Pepin,—Capital Budget of The St. Lawrence Seaway Authority for the fiscal year ending March 31, 1981, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with Order in Council P.C. 1980-385, dated February 1, 1980, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/243.

By Mr. Pepin,—Final Report on the Operations of the Shipping Conferences Exemption Act for the period January 1, 1979 to March 31, 1979, pursuant to section 12 of the Act, chapter 39, R.S.C., 1970 (1st supplement). (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/367.

By Mr. Pepin,—Report on the Operations of the Shipping Conferences Exemption Act, 1979, for the year 1979, pursuant

l'article 5 de la Loi sur le ministère du Solliciteur général, chapitre S-12, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/25.

Par M. Pepin, membre du Conseil privé de la Reine,—Budget d'établissement d'Air Canada pour l'année civile 1980, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1980-300, en date du 25 janvier 1980, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/56.

Par M. Pepin,—Budgets d'établissement et d'exploitation des Chemins de fer nationaux du Canada pour l'année civile 1979, conformément au paragraphe (2) de l'article 37 de la Loi sur les Chemins de fer nationaux du Canada, chapitre C-10 et du paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1979-3206, en date du 22 novembre 1979, approuvant ces budgets. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 321-1/98).

Par M. Pepin,—Budget d'établissement de la Société des Transports du Nord Limitée, pour l'année financière se terminant le 31 décembre 1980, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1980-245, en date du 18 janvier 1980, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/202.

Par M. Pepin,—Rapport concernant les exemptions autorisées par le ministre des Transports, aux termes des articles 109, 110, 132 et 133 de la Loi sur la marine marchande du Canada, dans les cas où l'on n'a pu obtenir les services d'un capitaine ou d'un officier possédant le certificat et l'expérience exigés, au cours de l'année civile 1979, conformément au paragraphe (2) de l'article 134 de cette Loi, chapitre S-9, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/239.

Par M. Pepin,—Budget d'investissement de l'Administration de la voie maritime du Saint-Laurent pour l'année financière se terminant le 31 mars 1981, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1980-385, en date du 1^{er} février 1980, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/243.

Par M. Pepin,—Rapport final sur l'application de la Loi dérogatoire sur les conférences maritimes du 1^{er} janvier au 31 mars 1979, conformément à l'article 12 de cette Loi, chapitre 39, S.R.C., 1970 (1^{er} Supplément). (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/367.

Par M. Pepin,—Rapport annuel sur l'application de la Loi dérogatoire sur les conférences maritimes pour l'année 1979,